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Onderwerp Lokhorst School Deil 

 

Onze fractie krijgt signalen uit de kern Deil waar de gezondheid van de kinderen van de 

Lokhorst school op het spel staan. 

 

De koolstofdioxidemeters slaan regelmatig rood uit en dan moeten de ramen open gezet 

worden. In de zomer geeft dit geen probleem, maar in de huidige winter periode is dit wel een 

groot probleem. Kinderen klagen over hoofdpijn, maar hier word totaal geen gehoor 

aangegeven. En naar zeggen gaat hier pas in 2025 actie ondernomen worden. 

Vraag 1 

Onze fractie wilt graag weten waarom dit geen prioriteit krijgt? 

 

Antwoord 

De onderwijsgebouwen hebben zeker wel hoge prioriteit, daarom is een Integraal 

huisvestingsplan 2020-2032 (IHP) gemaakt. Het IHP is in coproductie met de schoolbesturen 

opgesteld en in het Op overeenstemmingsgericht overleg (OOGO) is gezamenlijk de 

prioritering bepaald. Het IHP is met de prioritering in korte-, middellange- en 

langetermijnagenda, door de raad unaniem op 2 maart 2021 vastgesteld. We werken zeer 

voortvarend, samen met de schoolbesturen, aan het naar hedendaagse maatstaven brengen 

van de onderwijsgebouwen. In de afgelopen jaren zijn al meerdere nieuwbouw projecten ter 

vervanging van de oude schoolgebouwen gerealiseerd en we hebben 13 schoolgebouwen 

verduurzaamd en voorzien van een ventilatiesystemen waardoor deze aan de frisse scholen 

classificatie voldoen. Er is één vervangende nieuwbouw in uitvoering en voor 4 scholen 

beginnen we binnenkort met de realisatie van de nieuwbouw.  

Met het schoolbestuur van de scholen in het middellangetermijnagenda (waar de OBS De 

Lokhorst is opgenomen) is overeengekomen dat zij het binnenklimaat monitoren en indien 

nodig maatregelen (passend binnen de instandhoudingstermijn) treffen om het 

binnenklimaat zo optimaal mogelijk te hebben totdat we het schoolgebouw aanpakken. 

Vraag 2 

Is het welzijn van onze kinderen niet belangrijk genoeg? 

 

Antwoord 

Zeker is het welzijn van alle kinderen in onze gemeente belangrijk, daarom werken wij hard 

aan de projecten in het IHP en zijn wij continu in gesprek met de schoolbesturen over het 

onderwijs en de gebouwen. 
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Vraag 3 

Wat kan hier op korte termijn nog aan gedaan worden om het welzijn van de kinderen van de 

Lokhorstschool te verbeteren? 

 

Antwoord 

Het schoolbestuur heeft vanuit de school geen signalen ontvangen dat het welzijn van de 

kinderen in het gedrang is en dat er extra aanvullende ingrepen noodzakelijk zijn.  
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